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Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012.

évi XXXVI . törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kíváno k

intézni az igazságügyi miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium irányítójáho z

„Tovább folyik a civil szervezetek ellehetetlenítése — az Országos Bírói Hivatal sem képes

időben elvégezni a feladatát ”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az elmúlt hetekben több parlamenti felszólalás, illetve különböz ő kormánytagokhoz

intézett írásbeli kérdés formájában foglalkoztam a civil szervezetek egyre tudatosabbnak tűnő

ellehetetlenítésével és az egyes hatóságos ezzel kapcsolatos sorozatos mulasztásaival . Most

egy újabb esetre szeretném felhívni szíves figyelmét .

Az Országos Bírói Hivatalnak (OBH) elvileg kötelessége a civil szervezetek papí r

alapú beszámolóit húsz napon belül, a közhasznú szervezetek elektronikus beszámolóit pedig

a beérkezés napján a civil szervezetek országos névjegyzékének rendszerében közzétenni .

Számos civil szervezeti vezet ő egybehangzó állítása szerint azonban ez a közzététe l

nem mindig valósul meg a fentiekben ismertetett szabályoknak megfelel ően, néha heteket, sőt

hónapokat késik a szervezetek beszámolóinak rendszerben való közzététele . Ez az „eljárás”

legalább két, általunk is ismert esetben azt eredményezte, hogy bizonyos civil szervezeteknek



azért zárták ki normatív támogatásra benyújtott pályázatát, mert az el ő írt határidőket betartva ,

az OBH-nak beküldött adatai nem jelentek meg időben annak nyilvántartási rendszerében é s

azok így a pályázatot kiírók számára „láthatatlanok” maradtak .

Ha az OBH részéről a fentebb említett mulasztás valóban megvalósult, netá n

rendszeresen megvalósul ma is, akkor ez a helyzet a mai technikai és informatikai vívmányo k

mellett véleményem szerint elfogadhatatlan és azonnali fellépést kíván .

A fentiek alapján kérdezem tehát Miniszter Urat :

Hány szervezetet érint ez az ügy és hogyan kívánja kompenzálni őket a Kormány az
elszalasztott pályázatokért ?

Van-e lehetősége és szándékában áll-e a Kormánynak felelősségre vonni az
illetékeseket ?

Budapest, 2014 . december 22.

Szávay István
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